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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 5. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. listopada 2021. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Primjetno je da aplikacija Gradsko oko polako postaje zastarjela u odnosu na razvoj drugih 

aplikacija i tehnologije. Biste li mogli zatražiti opsežno ažuriranje aplikacije od dobavljača ili 

pak uvesti neku drugu aplikaciju koja bi olakšala komunikaciju građana i Grada?“ 

 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Grada Labina Valter Glavičić: 
 
„Gradsko oko je aplikacija koju smo imali na prezentaciji Gradskog vijeća u onom sazivu 2013.-
2017. i aplikacija je bila jako dobro prihvaćena ne samo od vijećnika nego i građana te je u 
tom trenutku sigurno bila preteča svega što se danas događa na tom tržištu aplikacija slične 
naravi. Trenutno ima oko 300 korisnika, na tjednoj razini oko 10 prijava manjih komunalnih 
problema, dok za veće stvari postoje drugi načini prijave. Sigurno je da je ta aplikacija puno 
pomogla u komunikaciji s građanima i vjerujem da znate da ta aplikacija puno pomaže i u 
bržem rješavanju problema na način da u svom sustavu ima i pisanje naloga direktno prema 
službama odnosno gradskim tvrtkama koje izvršavaju određene naloge. Prijavitelj manjeg 
komunalnog problema može to pratiti i transparentno vidjeti kada je nalog zaprimljen i poslan 
i išao u obradu tako da s te strane je to sigurno nešto što pomaže i komunalno prometnim 
redarima, našim službama a i građanima. Jasno da aplikacija koja je nastala prije pet, šest 
godina, uz ovaj divljajući rast tehnologije jednostavno ne može biti i nije ista u skladu s 
vremenom kao što je bila onda ali obzirom da znate da ovih dana krećemo s nabavom za 
izradu web stranice Grada Labina, vjerujem da ćemo i tu aplikaciju nadogradit zajedno sa 
našim programerima i da će aplikacija biti više prilagođena novom vremenu a pogotovo 
mobilnim tehnologijama obzirom su u tih šest, sedam godina sve aplikacije sjele na mobitele i 
sve se manje koriste putem računala odnosno prijenosnih računala. Sigurno je da ćemo ići u 
određene izmjene ali u izmjene te određene aplikacije.“ 
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